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p. Martin Kubeš, Prof. Ing. Aleš Čepek, CSc., p. Miroslav Bartoš, Ing. Jiří Záruba,  PhDr. Khaled Abu 

Dayeh CSc.,  Libuše Slezáková, 

 

 

 Antonín Kopecký,  Dana Kolářová,  Doc. Dr. Jan Farkač, CSc., Mgr. Bořek Černovský, Ing. Alois Podaný 

 

 

Jaroslav Stolina, Ing. Ivo Woleský, Jiří Svoboda 

(Prezenční listina je archivována u tajemníka komise) 

 

 

 
1. Informace o stavu záměru M.č. Praha 17 na vedení odlehčovací komunikace 

Engelmüllerova (úsek Žalanského – Karlovarská) a možná budoucí rizika v podobě 
plánovaných záměrů v předmětné oblasti. 
 
Komise byla podrobně seznámena, pomocí velkoplošné prezentace, s materiálem ohledně 
širší oblasti kolem odlehčovací komunikace ve vztahu hlavně s budoucím vývojem v oblasti. 
 
V rámci prezentace byla komise seznámena s dokumentací stavby Boromea s hlukovou 
studií, která se zabývá dopadem hluku z odlehčovací komunikace na stavbu Boromea, pro 
které bylo vydáno územní rozhodnutí. Vedoucí odboru výstavby M.Č. Praha 17 sdělila komisi 
stanovisko odboru ke stavbě Boromea.  
 
K danému tématu proběhla diskuse, ze které vyplývá následující: 
 
- nutnost sledovat změnu vlastníka pozemku č. 19 k.ú. Řepy (stavba Boromea) 
- požádat OURI, aby se obrátilo na BONAKO Praha a.s. a vyžádalo si podklady ke stavbě, 

které budou sloužit jako podklad k žádosti o vydání stavebního povolení. 
- nutnost prozkoumat materiál od  BONAKO Praha a.s., zda návrhy na realizaci samotné 

stavby obsahují řešení (i možná budoucí), která mají vyplývat z již uzavřené smlouvy o 
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spolupráci  mezi M.č. Praha 17 a BONAKO Praha a.s. a které mají umožnit umístění 
odlehčovací komunikace a eliminovat negativní dopady na předmětnou stavbu . 
 

- jelikož v okolí odlehčovací komunikace se nachází mnoho volných rozvojových ploch, tak 
je naprosto žádoucí, aby v případě jakékoliv plánované výstavby byla zajištěna 

koordinace výstavby s plánovanou odlehčovací komunikací Engelmüllerova a byla 
uplatněna v PD stanoviska M.Č. Praha 17  k plánovaným stavbám. 

 

2. Informace o stavu zpracování studie kruhového objezdu Žalanského – Strojírenská - 

Engelmüllerova  

Komise byla informována, že došlo k výrobní poradě se zpracovatelem studie, kde byly 

prezentovány materiály v podobě výkresů, pentlogramů atd. dle objednávky. Jednání se 

zúčastnil i zástupce investora obytného komplexu „Nový Zličín“, p. Počepický. Na výrobní 

poradě byla po odborné diskuzi a zodpovězení dotazů vybrána k finálnímu dopracování 

varianta větší kruhové křižovatky (výkres 2_1 var 1).  

Odbor správy majetku M.Č. Praha 17 prošetřuje vlastníky dotčených pozemků navrženou 

stavbou.  

P. Kubeš seznámil členy komise s pentlogramy v rámci studie, které jsou nedílnou součástí 

studie. 

 

 

 

1. Zjistit vlastníky pozemků přiléhající k odlehčovací komunikaci v celé její délce (p.Slezáková) 
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